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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatják-e a GMO jelölés kiterjesztését a GMO 
takarmánnyal etetett állati eredetű termékekre? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az élelmiszerbiztonság a modern kor egyik legnagyobb vívmánya. Azonban hamar rá kellett jönni,
hogy a biztonságot nem csupán az előállítás, gyártás során megkövetelt maximális higiénia jelenti,
hanem  az  alapanyagok  minősége  abszolút  meghatározó  ebből  a  szempontból.  Mindannyiunk
érdeke,  hogy a fogyasztók minél  tudatosabban,  körültekintőbben válasszanak élelmiszert,  ennek
fontosságára Ön is  utalt  egy nemrégiben megjelent interjújában. A tudatos vásárlás a megfelelő
tájékoztatásnál  kezdődik.  Ha  ezzel  Ön  is  egyetért,  akkor  abban  is  egyet  érthetünk,  hogy  a
fogyasztók tájékoztatása ki kell terjedjen azokra a termékekre is, melyeknél nem közvetlenül hanem
az állatok takarmányozása során használtak GMO módosított növényeket.
 
Tisztelt Miniszter Úr! Szeretném megkérdezni, hogy Ön támogatja-e, hogy azon termékek, melyek
GMO takarmánnyal etetett állati eredetű termékből készülnek, szintén GMO jelölést kapjanak, és
ezáltal a vásárlók megfelelő tájékoztatása megvalósuljon, támogatva ezzel is a minél tudatosabb
fogyasztói magatartást?
 
Válaszát és együttműködését előre is köszönöm!
Budapest,
Tisztelettel,
Schmuck Erzsébet
LMP


